
IZVJEŠTAJ O RADU U 2021. 
 
 I 2021. kao i godinu prije obilježila je nezapamćena pandemija virusa COVID-19 

Brojna natjecanja su bila obustavljena, život s brojnim preporukama i ograničenjima je 

postao svakodnevnica. No, i u takvoj situaciji uspjeli smo na području Čakovca opstati pa 

čak i napraviti  značajne pomake. Bilo je borbi za dvorane, za termine, za maske i za 

dezinfekcijska sredstva, morali smo tumačiti različite odluke Nacionalnog stožera civilne 

zaštite, ali smo i u takvim situacijama bili na raspolaganju i pomagali klubovima i 

sportašima. Posebnu pozornost smo posvetili trenerima pa smo financijska sredstva koja 

nisu bila redovita usmjerili prema njima. Pandemija je potvrdila status Zajednice kao 

krovnog sportskog tijela kojem se obraćaju klubovi, lokalna zajednica, ali i epidemiološke 

službe. U suradnji sa Stožerom civilne zaštite Grada Čakovca davali smo preporuke i 

rješenja za situacije u kojima su se klubovi pronašli, dok smo prema Županijskom stožeru 

djelovali s idejama i rješenjima za boljitak sporta u teškoj situaciji. Brojni planovi koje smo 

imali u godini kada je Čakovec nosio titulu Europskog grada sporta nismo uspjeli ostvariti. 

Prva aktivnost trebala je započeti na prvi dan zatvaranja. No svejedno smatram kako smo i 

više nego opravdali titulu koju nam je dodjelio ACES Europe. 

 Tradicionalni izbor najboljih sportaša organiziran je u tek u svibnju umjesto u 

tradicionalnom terminu u siječnju. Za razliku od prošlogodišnjeg slavlja u Centru za kulturu 

izbor smo održali skromno, u skladu s ograničenjima u prostoru Gradskih bazena Marija 

Ružić. Osigurali smo snimanje događaju pa su svi sudionici, ali i znatiželjnici mogli vidjeti 

što smo učinili. Titule najboljih odnijeli su Filip Ude, Antonia Ružić u pojedinačnoj 

konkurenciji, a u ekipnoj odbojkašice KOP Čakovec i streljači ŠSK Čakovec dok su 

paru/štafeti/posadi slavili članovi Kuglačkog kluba Željezničar.  

 17. godinu za redom tijekom ljetnih školskih praznika organizirali smo Ljetne 

sportske praznike "Svaki tjedan sport jedan". Usprkos pandemiji uspjeli smo održati 

Ljetne sportske kampove. I ti kampovi održani su i pod "sjenom" pandemije virusa COVID-

19. S ponosom naglašavam kako je Čakovec i ZSU Čakovca opet prepoznata sa svojim 

projektom na nacionalnoj razini te smo dobili sufinanciranje Ljetnih kampova od strane 

Ministarstva turizma i sporta u iznosu od 104.650 kuna. U ponudi je tijekom ljetnih 

školskih praznika su bila 23 različita kampa iz 18 sportova, a odaziv je školaraca je bio na 

razini prije pandemije. Svim sudionicima mjerena je temperatura, osigurana su 

dezinfekcijska sredstva i vođena je evidencija dolazaka. Na svakom kampu održano 

drugačije predavanje na različite teme: fair play, oživljavanje, internetska sigurnost, zdrava 



prehrana, uloga policije u prevenciji, HGSS, zaštita prirode i slično. Predavanja su odlično 

prihvaćena i bit će ponovljena u sljedećim godinama.  

 Zajednica sportskih udruga  koordinirala je  obilježavanje hrvatskog olimpijskog 

dana koji se obilježava 10. rujna. Usprkos pandemiji virusa COVID-19 i strogih 

epidemioloških mjera kojih se moraju pridržavati odgojno-obrazovne ustanove diljem 

Međimurja obilježen je Hrvatski olimpijski dan. Svake godine 10. rujna obilježava se dan 

kada je utemeljen Hrvatski olimpijski odbor. Do sada se ovaj dan organizirao obilježavao 

na području Grada Čakovca pod organizacijskom palicom Zajednice sportskih udruga 

Čakovca i uvijek je uključivao djecu iz čakovečkih vrtića. No, zbog zabrane ulaska vanjskih 

osoba u vrtiće, odlučili smo vrtićarce pozvati na šetnju u Perivoj Zrinski. Zajedničkim 

snagama Zajednica športskih udruga i saveza Međimurske županije i Zajednica sportskih 

udruga Čakovca te uz potporu Gimnastičkog kluba Marijan Zadravec Macan osmišljeno je 

orijentacijskog kretanje po Perivoju Zrinski. Odaziv vrtića je bio i više nego pohvalan. Više 

od 500-tinjak mališana posjetilo je šest punktova u čakovečkom parku u prijepodnevnim 

satima. Na svakom punktu, koji je bio obilježen zastavom Hrvatskog olimpijskog odbora, 

mališani su dobili pečat na karticu, ali i jednostavne zadatke koje su morali obaviti. U 

obilježavanje Hrvatskog olimpijskog dana posebno su pozvane predškolske i 

osnovnoškolske ustanove. Tako su čakovečke škole imale sljedeće aktivnosti: 1.OŠ  

zajedničko tjelesno vježbanje s višim razredima, 2.OŠ šetnju gradom Čakovcem u trajanju 

od dva školska sata, 3.OŠ  vježbanje učenika u trajanju od 15 minuta, a u OŠ Ivanovec je 

nakon tjelesnog vježbanja cijele škole odigrana revijalna košarkaška utakmica između 

dječaka i djevojčica. Za vrtićarce koji neće doći u Perivoj kao i za one iz drugih dijelova 

Međimurja  pripremljen je video na temelju kojeg mogu odraditi kratko vježbanje u 

dvorištu ili prostorijama vrtića. Podršku projektu dao je i Hrvatski olimpijski odbor  i video 

je dospio u sve međimurske vrtiće. U 13.-minutnom uratku u glavnoj ulozi je trenerica 

Tanja Mesarić Novak iz Gimnastičkog kluba Marijan Zadravec Macan Čakovec. Mesarić 

Novak je završila kineziološki fakultet i više od dva desetljeća je u sportu. Autorica je 

programa Univerzalne sportske igraonice i škole kojeg je odobrilo Ministarstvo znanosti, 

obrazovanja i športa. Osim toga, autorica je još četiri sportskih programa namijenjenih 

djeci predškolske i dva školske dobi. Tako su od Štrigove pa do Kotoribe mališani, ali i 

njihove odgojiteljice bili povezani s olimpijskim duhom. I dok se u nekim vrtićima vježbalo 

s video trenericom u drugima je ona bila inspiracija da se izađe na otvoreno i uživa u 

prekrasnom sunčanom danu. Pohvale na ideju, zajedno s fotografijama stigle su gotovo iz 



svih dječjih vrtića. Iz gradske i županijske sportske zajednice pak poručuju kako će i dalje 

nastavljati pronalaziti načine da sport dopre do svih žitelja najsjevernijeg hrvatskog kraja, 

a posebice do onih najmlađih. 

 Zajednica sportskih udruga Čakovca  u 2021. je bila, četvrtu godinu za redom  

partner na projektu "Živjeti zdravo" kojeg provodi Hrvatski zavod za javno zdravstvo. 

Zajednica je bila angažirana na provođenju akcije "Volonteri u parku".  Cilj aktivnosti je 

bio organizirati slobodno vrijeme za djecu i obitelj u parku, poticati usvajanje zdravih 

stilova života, razvijati prosocijalno ponašanje, njegovati međugeneracijsku suradnju, 

omogućiti socijalnu integraciju djece s poteškoćama u razvoju, očuvati životnu okolinu. 

Aktivnosti organizira Zavod za javno zdravstvo Međimurske županije u suradnji s 

ustanovama, institucijama i udrugama s čakovečkog područja koje se žele uključiti u 

realizaciju projekta. Koordinator aktivnosti "Volonteri u parku" je tajnik Zajednice sportskih 

udruga Čakovca Tomica Jakopec. Kroz godinu dana bilo je održano 12 takvih aktivnosti 

obično povodom obilježavanja nekog datuma poput Dana planeta Zemlje, Dana Grada 

Čakovca, Dana Međimurske županije, Svjetskog dana nepušenja, Dana dijabetesa, Dana 

zaštite okoliša.. Upravo su djeca vrtićke dobi ciljana skupina ove aktivnosti. Upravo 

zahvaljujći ovom projektu izgrađeno je i novo dječje igralište u čakovečkom Perivoju 

Zrinski. 

 Tradicija darivanja krvi u akciji "Čakovečki sportaši daruju krv" nastavljena je i u 

2021. s dva dobrovoljna darivanja. Jedinstvena akcija u Hrvatskoj tako je ušla u četvrtu 

godinu održavanja te je postala tradicija i jedna od prepoznatljivosti čakovečkog sporta. 

Krv redovito daje oko 50 sportaša.   

 Tribina Čakovečke sportske legende nadograđena je u suradnji sa županijskom 

sportskom zajednicom i Međimurskim veleučilištem i na njoj su sudjelovali neki od naših 

najpoznatijih sportaša i sportskih djelatnika; Branko Zorko, Robert Jarni, Sandra Paović i 

Mario Vukoja.  

 Pokrenuli smo totalno novi koncept obilježavanja Adventa u Gradu Zrinskih dodajući 

sportsku komponentu. Prvi takav Sportski advent u Čakovcu pokazao se kao pun pogodak 

i postat će tradicionalna manifestacija. Svake od četiri adventske subote Čakovčanima smo 

pružili i mogućnost sudjelovanja na adventu u sportu kroz: biciklijadu, utrku, orijentacijsko 

kretanje ili pak nordijsko hodanje. Ova ideja je samo nastavak dosadašnje uspješne 

suradnje s Turističkom zajednicom Grada Čakovca.  

 Kombi vozila u vlasništvu zajednice maksimalno su se koristili. Brigu o njihovom 



stanju, kao i evidenciju o korištenju vodio je tajnik Zajednice. Oba kombi vozila u prošloj 

godini napravila su oko 70.000 kilometara i uvelike su olakšala čakovečkim sportašima i 

klubovima putovanja na sportske susrete i dvoboje. Ne treba reći da su im pritom i 

uštedjela i značajna financijska sredstva. 2021. pokazala je pomak u masovnosti, ali i 

odličnim vrhunskim rezultatima u pojedinačnoj i ekipnoj konkurenciji. Imamo neke od 

najboljih sportaša ne Hrvatske, već Europe i svijeta. Uz nekoliko stabilnih prvoligaša, imali 

smo i klub koji je nastupao u Europi. 

 

 Tijekom 2021. Izvršni odbor održao je šest sjednica. 
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